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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr . Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba honvédelmi
miniszterhez

„Mikor és milyen eredményekkel zárult a Gripenek felülvizsgálata? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány internetes honlapján olvasható beszámoló szerint június 10-én, egy Gripen vadászrepül ő
sajnálatos kecskeméti kényszerleszállását követőmegtartott sajtótájékoztatón Orosz Zoltán altábornagy ,
a honvéd vezérkar helyettes főnöke teljesen normális eljárásnak nevezte, hogy az eset után átvizsgáljá k
á hazai Gripeneket, és addig a repülők földön maradnak, de a meghibásodás jellege nem olyan, hogy a
típust le kellene tiltani .

A Honvédelmi Minisztérium június 18-án kiadott közleményében az alábbi tájékoztatást adta :
„ Valamennyi vadászgépet — az utóbbi időben tapasztalt meghibásodást és a balesetet követően — a
Magyar Honvédség és a svéd gyártó szakemberei felülvizsgálták. Az eljárás alatt a Gripenek

folyamatosan biztosították a magyar légtér védelmét . "

A vadászrepülők felülvizsgálatával összefüggésben az alábbi 'kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :
• Mikor kezdődött, és mikor fejeződött a hivatkozott felülvizsgálat ?
• Milyen megállapításokat tettek a felülvizsgálat eredményeként a Magyar Honvédség és a své d

gyártó szakemberei ?
• A felülvizsgálat időszakában miként biztosították a magyar légtér védelmét ?

Budapest, 2015 . július I

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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